

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. III.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

respondissetque Pythius, quorum dux ab hoste
 esset occisus, eos futuros superiores; deposita
 veste regia, pastorem cultum induit, immix-
 tusque castris hostium de industria, impruden-
 ter, rixam ciens, interemptus est. Codrum cum
 morte aeterna gloria, Athenienses secuta victo-
 ria est. quis eum non miretur, qui his artibus
 mortem quaesierit, quibus ab ignavis vita quæri
 solet? Huius filius Medon primus Archon
 Athenis fuit. ab hoc posterius apud Atticos dicti
Medonidae, sed ii, insequentibusque Archon-
 tes, usque ad Charopem, dum viuerent, eum
 honorem usurpabant. Peloponnesii, digre-
 dientes finibus Atticis, Megaram mediam Co-
 rintho Athenisque urbem condidere. Ea tem-
 pestate & Tyria classis, plurimum pollens mari,
 in ultimo Hispaniæ tractu, in extremo nostri
 orbis termino insulam circumfulam Oceano,
 perexiguam a continenti diuisam freto, Gades
 condidit. ab iisdem post paucos annos in Afri-
 ca Utica condita est. E clasi ab Heraclidis
 Orestis liberi, iactatique cum variis casibus, tum
 scurra maris, quintodecimo anno sedem ce-
 pere circa Lesbiam insulam.

CAP. III. Tum Græcia maximis con-
 cussa est motibus: Achai ex Laconica pulsi,
 eas occupauere sedes, quas nunc obtinent: Pe-
 lasgi Athenas commigrauerunt: acerque belli
 iuuenis, nomine Thessalus, natione Thespro-
 tius, cum magna ciuium manu, eam regionem